
ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ

Προς τον Υπουργό Οικονομίας και Οικονομικών

Μέχρις στιγμής δεν υπάρχει καμμία απολύτως κοινοβουλευτική 
ενημέρωση για την διαδικασία και την μεθοδολογία της λεγάμενης 
«δημοσιονομικής απογραφής», η οποία οδήγησε σε πολύ μεγάλες 
αναθεωρήσεις το λογιστικό έλλειμμα των ετών 2000-2003.

Η κυβέρνηση προσπάθησε εκ των υστέρων να υποβαθμίσει το θέμα σε 
ένα επίπεδο «τεχνικό και όχι πολιτικό», όπως χαρακτηριστικά ελέχθη αλλά 
δυστυχώς οι διεθνείς αντιδράσεις δεν υποχώρησαν. Στο πλαίσιο αυτό, οι 
εκρηκτικές μεταβολές οι οποίες επήλθαν στο λογιστικό έλλειμμα των ετών 
2000-2003 πρέπει έστω και τώρα να επανεξεταστούν για το κατά πόσο 
ακολουθούν την ίδια συγκρίσιμη μεθοδολογία με τις άλλες χώρες. Τα 
κυριώτερα ερωτήματα εγείρονται στον τομέα των αμυντικών δαπανών και 
στην καταγραφή των πλεονασμάτων των Ασφαλιστικών Ταμείων.

Κατόπιν τούτων ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Εάν η έρευνα καταγραφής πλεονασμάτων των Ταμείων περιλαμβάνει 
όλους τους οργανισμούς που εμπίπτουν στα κριτήρια εφαρμογής και με ποια 
διαδικασία υπολογίστηκαν τα πλεονάσματα των περιόδων 2001 και 2002.

2. Δεδομένου ότι σε πρόσφατη επιστολή του προς την Κοινοβουλευτική 
Ομάδα της ΝΔ αναφέρει ρητά ότι «το υψηλότερο δημοσιονομικό έλλειμμα 
που διαπιστώθηκε από την απογραφή δεν οφείλεται σε αλλαγή της 
μεθόδου καταγραφής των αμυντικών δαπανών», ερωτάται εάν η ΒΣΥΕ 
παρείχε τις διευκρινήσεις και τα στοιχεία τελικής παραλαβής εξοπλιστικών 
συστημάτων τα οποία ζητήθηκαν από την Ε.Ε. έως τον Ιούνιο 2004 για να 
εφαρμοστεί η εθνικολογιστική μέθοδος, σύμφωνα με τα ισχύοντα στη χώρα 
μας και σε όλα τα κράτη-μέλη.
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